

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859

傳真：2637 6131

網址：www.pg-i.hk

本公司檔號：ST302/NTT/225/21/LW

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

有關：禁止貼標貼於信箱事宜

各座大堂（平台層）已翻新工程完成，為保持大堂整體外觀，本處提醒各業戶請勿貼上標貼於個人信箱上及所有信箱門鎖必須使用原有鎖頭式樣。

如門鎖損壞而需更換，業戶可通知本處安排更換工作，而此本處將需收取\$15作為更換門鎖之工程費用。

如有任何疑問及協助，請致電 2646-1859 與管理處職員聯絡。

敬希垂注！

碧濤花園第一期管理處

2021 年 10 月 6 日

Date: 6 October 2021

To : The Residents of Pictorial Garden Phase I

Notice

Re: Prohibited posting stickers on mailbox area

The interior renovation works of lobby (podium level) were completed. To maintain the overall appearance of the lobbies, we reminds all owners that please do not attach any stickers to the outer door of the new mailbox and must use the original door lock.

If the door lock is damaged, please notice us to arrange replacement. We will charge \$15 as the engineering fee for the replacing of the door lock. Thank you for your attention.

Should you have any queries, please feel free to contact us at 2646- 1859.



Management Office of Pictorial Garden Phase I